

《单词百科:augmenting是什么意思?augmenting怎么发音?augmenting的解释和用法》

英语单词augmenting是什么意思?augmenting怎么读?augmenting怎么发音?简答网为您整理了augmenting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



augmenting怎么读

augmenting的读音:[ˌg'ment ŋ]

augmenting的意思

1、使扩张;

augmenting的相关词组

1、augment tube 增速排气管, 加速排气管;

augmenting的双语例句

1、 My business was now constantly augmenting, and my circumstances growing daily easier.

现在,我的业务不断扩大, 我的境况日益安逸.

2、 Which Beijing family does the hospital augmenting the nose?

北京哪家医院隆鼻好?

3、 This facilitates glucose and insulin delivery to muscle, thus augmenting glucose uptake.

这能易化葡萄糖和胰岛素转运入肌肉, 使得葡萄糖摄取增加.

4、 The suspense was augmenting towards the end of the movie.

随着电影接近尾声,悬念增强了.

5、 His power is augmenting daily.

他的势力与日俱增.

6、 The importance of information resource, as one of the three strategic resources, is augmenting daily.

信息资源作为三大战略资源之一,其重要性正在与日俱增.

7、 With tears augmenting the fresh morning dew . adding to clouds more clouds with his deep sighs!

用眼泪洒为清晨的露水,用长叹嘘成天空的云雾.

以上是简答网为您整理的augmenting怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于augmenting的用法、augmenting的释义、augmenting的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/augmenting>